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R O M Â N I A                                    

JUDEŢUL BACĂU 

MUNICIPIUL ONEŞTI 

CONSILIUL LOCAL  
Nr. 28010/30.04.2024 

 

PROCES – VERBAL 
 

 

 

Încheiat astăzi, 29 aprilie 2024, în cadrul şedinţei extraordinare a Consiliului local 

al municipiului Oneşti, la care au răspuns prezent 19 consilieri din cei 21 consilieri locali 

aflați în funcție, lipsă fiind Pașcu Apăvăloaie Elena și Sergentu Adrian. Ședința este 

declarată legal constituită.  

La apelul nominal făcut de președintele de ședință, dl. Roșca Sorin, desemnat prin 

Hotărârea Consiliului Local nr. 323/18 decembrie 2023, au răspuns prezent 19 consilieri 

aflați în funcție, dintre care 11 consilieri locali prezenți în sala de ședințe (Jitaru Adrian, 

Jilcu Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu Gheorghe,  Andronache Nicolae Tudor, Doileț 

Jenica, Maxim Miluță, Zarzu Octavian Ciprian, Dobrea Costel, Bujor Dumitru Marcel, 

Sticlaru Dana-Cerasela) și 08 consilieri prin sistem online audio – video (Popescu Carmen, 

Aanei Ileana, Orhean Ionuț, Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Botezatu 

Maria, Moraru Marian Dorin și Dumitru Mihai), ședința fiind declarată legal constituită.  

Domnul Jilcu Adrian – viceprimar cu atribuții de primar al Muncipiului Onești nu a 

participat la procedura de vot a proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi. 

 

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin – Înainte de a intra pe ordinea de zi, dacă 

sunt discuții la procesul – verbal al ședinței extraordinare din data de 23 aprilie 2024? Dacă 

nu sunt discuții, supun la vot. Cine este pentru? 

 

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin face apelul nominal al consilierilor 

prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt 19 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 18 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Pașcu Apăvăloaie Elena și Sergentu Adrian. 

Pentru: 18 voturi (Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu Gheorghe, Andronache 

Nicolae Tudor, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Zarzu Octavian Ciprian, Dobrea Costel, 

Bujor Dumitru Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu Carmen, Aanei Ileana, Orhean 

Ionuț, Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Botezatu Maria, Moraru Marian 

Dorin și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se aprobă cu unanimitate. 
 

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin –  Cunoașteți proiectul ordinii de zi? Dau 

citire proiectului ordinii de zi: 

 

 1. Proiect de hotărâre privind aprobarea unui ajutor de urgență titularului Dosarului 

nr. 615/30.01.2024 pentru acordarea de servicii sociale, în vederea acoperirii contribuției 

lunare de întreținere în urma instituționalizării. 

Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar cu atribuții de primar 
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2. Proiect de hotărâre privind abrogarea Hotărȃrii Consiliului Local nr. 

89/24.03.2022 pentru modificarea Hotărȃrii Consiliului Local nr. 202 din 14 noiembrie 

2019 privind aprobarea schimbării destinației unui imobil proprietatea Municipiului 

Onești și aprobarea contractului de dare în administrare a acestuia Direcției Generale de 

Asistență Socială, cu noile destinații ce fac obiectul contractului. 

Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar cu atribuții de primar 

 

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr.189 din 17 

august 2023 privind aprobarea dării în folosință gratuită către Ministerul Mediului, Apelor 

şi Pădurilor a unui teren în suprafaţă de 12 mp, proprietatea publică a Municipiului 

Onești . 

Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar cu atribuții de primar 

 

4. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local 

nr. 277 din 26 octombrie 2023 pentru  aprobarea documentatiei in faza Documentatiei de 

Avizare a Lucrarilor de Interventie si a indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul 

„Lucrări de intevenție asupra clădirilor și amenajărilor exterioare ale Liceului Tehnologic 

Petru Poni din Municipiul Onești, Corp C”. 

Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar cu atribuții de primar 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea încetării cu acordul părţilor a   contractului 

de închiriere nr. 1279 din 13.12.2022. 

Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar cu atribuții de primar 

 

 6. Probleme de interes local (Diverse).  
 

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin –  Dacă sunt discuții la ordinea de zi? Dacă 

nu sunt discuții, supun la vot ordinea de zi. Cine este pentru? 

  

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin face apelul nominal al consilierilor 

prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt 19 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 18 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Pașcu Apăvăloaie Elena și Sergentu Adrian. 

Pentru: 18 voturi (Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu Gheorghe, Andronache 

Nicolae Tudor, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Zarzu Octavian Ciprian, Dobrea Costel, 

Bujor Dumitru Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu Carmen, Aanei Ileana, Orhean 

Ionuț, Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Botezatu Maria, Moraru Marian 

Dorin și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se aprobă cu unanimitate. 
 

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin – Se trece la primul punct de pe ordinea de 

zi: 

 1. Proiect de hotărâre privind aprobarea unui ajutor de urgență titularului Dosarului 

nr. 615/30.01.2024 pentru acordarea de servicii sociale, în vederea acoperirii contribuției 

lunare de întreținere în urma instituționalizării. 

Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar cu atribuții de primar 
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Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin – Raportul de specialitate v-a fost prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

D-na consilier local Doileț Jenica – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 3. 

 

Dl. consilier local Dobrea Costel - Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 4. 

 

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin –  Dacă sunt discuții la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

  

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin face apelul nominal al consilierilor 

prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt 19 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 18 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Pașcu Apăvăloaie Elena și Sergentu Adrian. 

Pentru: 18 voturi (Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu Gheorghe, Andronache 

Nicolae Tudor, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Zarzu Octavian Ciprian, Dobrea Costel, 

Bujor Dumitru Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu Carmen, Aanei Ileana, Orhean 

Ionuț, Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Botezatu Maria, Moraru Marian 

Dorin și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 
 

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin -  Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi: 

2. Proiect de hotărâre privind abrogarea Hotărȃrii Consiliului Local nr. 

89/24.03.2022 pentru modificarea Hotărȃrii Consiliului Local nr. 202 din 14 noiembrie 

2019 privind aprobarea schimbării destinației unui imobil proprietatea Municipiului 

Onești și aprobarea contractului de dare în administrare a acestuia Direcției Generale de 

Asistență Socială, cu noile destinații ce fac obiectul contractului. 

Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar cu atribuții de primar 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin – Raportul de specialitate v-a fost prezentat. 

 

D-na consilier local Doileț Jenica – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 3. 

 

Dl. consilier local Dobrea Costel - Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 4. 
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Dl. președinte de ședință Roșca Sorin –  Dacă sunt discuții la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

  

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin face apelul nominal al consilierilor 

prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt 19 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 18 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Pașcu Apăvăloaie Elena și Sergentu Adrian. 

Pentru: 18 voturi (Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu Gheorghe, Andronache 

Nicolae Tudor, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Zarzu Octavian Ciprian, Dobrea Costel, 

Bujor Dumitru Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu Carmen, Aanei Ileana, Orhean 

Ionuț, Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Botezatu Maria, Moraru Marian 

Dorin și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin –  Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi: 

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr.189 din 17 

august 2023 privind aprobarea dării în folosință gratuită către Ministerul Mediului, Apelor 

şi Pădurilor a unui teren în suprafaţă de 12 mp, proprietatea publică a Municipiului 

Onești . 

Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar cu atribuții de primar 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin – Raportul de specialitate v-a fost prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

Dl. consilier local Roșca Sorin – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 2. 

 

Dl. consilier local Dobrea Costel - Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 4. 

 

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin –  Dacă sunt discuții la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

 

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin face apelul nominal al consilierilor 

prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt 19 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 18 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Pașcu Apăvăloaie Elena și Sergentu Adrian. 
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Pentru: 18 voturi (Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu Gheorghe, Andronache 

Nicolae Tudor, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Zarzu Octavian Ciprian, Dobrea Costel, 

Bujor Dumitru Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu Carmen, Aanei Ileana, Orhean 

Ionuț, Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Botezatu Maria, Moraru Marian 

Dorin și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin - Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi: 

4. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local 

nr. 277 din 26 octombrie 2023 pentru  aprobarea documentatiei in faza Documentatiei de 

Avizare a Lucrarilor de Interventie si a indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul 

„Lucrări de intevenție asupra clădirilor și amenajărilor exterioare ale Liceului Tehnologic 

Petru Poni din Municipiul Onești, Corp C”. 

Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar cu atribuții de primar 

  

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin – Raportul de specialitate v-a fost prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

Dl. consilier local Andronache Nicolae Tudor - Prezintă avizul favorabil al 

comisiei de specialitate nr. 4. 

 

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin –  Dacă sunt discuții la proiectul de 

hotărâre?  

 

Discuții: 

 

Dl. consilier local Zarzu Ciprian Octavian – Acest proiect influențează actul de 

învățământ, fiind doar pe exterior? 

 

D-na cons. jur. Anghel Irina-Elena – Director general al Direcției Generale 

Dezvoltare Locală – Nu este doar pe exterior. Este și pe interior. Dar nu o să influențeze 

actul de învățământ. Intenția noastră este aceea de a accesa și fonduri pentru Corpul B. 

Avem fonduri prealocate. Se actualizează acum DALI-ul și la Corpul B. Urmează, din 

toamnă, credem noi, dacă se semnează și contractul de finanțare, să intram pe Corpul B și 

C în reabiliare. Până la acel moment vor finaliza și vom da în funcțiune Școala nr. 1 și 

Școala „Ghiță Mocanu”. Am discutat și cu domnul Director. Se vor organiza astfel încât să 

poată să fie executate lucrări, nu doar pe exterior. Sunt lucrări și de structură. 

 

D-na consilier local Sticlaru Dana-Cerasela – Înseamnă că elevii vor fi transferați 

în alte spații. 
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D-na cons. jur. Anghel Irina-Elena – Director general al Direcției Generale 

Dezvoltare Locală – Domnul Director deja a discutat despre relocare. Dar sper, într-o 

proporție foarte mare, ca până la toamnă, să primim finanțare și pentru Corpul B. 

Deocamdată nu am găsit și o sursă de utilizare și pentru Corpul A. Dar, pentru Corpul B 

avem fonduri prealocate iar pentru Corpul C avem deja semnat contractul și suntem 

aproape de procedura de realizarea lucrărilor. Avem și dotări pe contractul de finanțare 

PNRR și vom avea și dotări prinse. Liceul „Petru Poni” este un complex cu foarte multe 

clădiri și valoarea totală este foarte mare. Noi am avut un DALI pe valoarea totală a acestui 

liceu. Noi nu am avut nicio sursă de finanțare ca să punem pune liceul în reabilitare totală. 

Valoarea pe care trebuia să o punem de la noi, dacă era doar o singură finanțare, era foarte 

mare. S-a respins Corpul A de reabilitare în PNRR. Este cu risc seismic. Din punct de 

vedere eligibil era ok dar, în cadrul expertizei, dacă avem gradul trei de risc, sunt multe 

lucrări de consolidare în Corpul A. Lucrări de consolidare care nu erau eligibile care ne-au 

obligat să nu semnăm contractul cu PNRR. Vom găsi finanțare să facem tot Liceul „Petru 

Poni” în așa fel încât să mergem la Liceul „Nadia Comăneci” unde și acolo avem lucrări de 

făcut. Le luăm etapizat în așa fel încât să nu sufere foarte mult nici copii, dar să aducem un 

nivel de evoluție, de normalitate.  

 

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin –  Dacă mai sunt discuții la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

  

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin face apelul nominal al consilierilor 

prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt 19 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 18 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Pașcu Apăvăloaie Elena și Sergentu Adrian. 

Pentru: 18 voturi (Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu Gheorghe, Andronache 

Nicolae Tudor, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Zarzu Octavian Ciprian, Dobrea Costel, 

Bujor Dumitru Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu Carmen, Aanei Ileana, Orhean 

Ionuț, Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Botezatu Maria, Moraru Marian 

Dorin și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin – Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi: 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea încetării cu acordul părţilor a   contractului 

de închiriere nr. 1279 din 13.12.2022. 

Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar cu atribuții de primar 
  

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin – Raportul de specialitate v-a fost prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

Dl. consilier local Andronache Nicolae Tudor - Prezintă avizul favorabil al 

comisiei de specialitate nr. 4. 
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Dl. președinte de ședință Roșca Sorin –  Dacă sunt discuții la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

 

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin face apelul nominal al consilierilor 

prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt 19 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 18 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Pașcu Apăvăloaie Elena și Sergentu Adrian. 

Pentru: 18 voturi (Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu Gheorghe, Andronache 

Nicolae Tudor, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Zarzu Octavian Ciprian, Dobrea Costel, 

Bujor Dumitru Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Popescu Carmen, Aanei Ileana, Orhean 

Ionuț, Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Botezatu Maria, Moraru Marian 

Dorin și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 
 

Dl. președinte de ședință Roșca Sorin –  Se trece la punctul 6 de pe ordinea de zi: 

6) Probleme de interes local (Diverse). Dacă sunt discuții?  

 

Discuții: 

 

Dl. consilier local Zarzu Ciprian Octavian – Am de sesizat o problemă pe strada 

Măgurii, din Cartier. Este o stradă care a fost asfaltată. Societatea „Apă-Canal”, de atunci 

este problema, a intervenit cu lucrări. Asfaltul care era odată nu mai există. Este un fel de 

griblură, pietriș. Problema oamenilor este aceasta: dacă va mai reveni strada la forma care 

era odinioară, cu asfalt. Situația de acum nu este prea ok iar când plouă se fac bălți și intră 

apa în curțile oamenilor. 

 

Dl. Jilcu Adrian – viceprimar cu atribuții de primar – Toate străzile care 

necesită lucrări de asfaltare vor fi asfaltate într-un viitor cât mai apropiat. 

 

Dl. consilier local Zarzu Ciprian Octavian – Sunt 100 metri, nu mai mult. 

 

Dl. Jilcu Adrian – viceprimar cu atribuții de primar – Așa este și pe str. Uzinei, 

str. Redului, așa este peste tot. 

 

Dl. consilier local Zarzu Ciprian Octavian – Sunt și două guri de canal care au 

fost astupate. 

 

Dl. Jilcu Adrian – viceprimar cu atribuții de primar – Canal, instalații de apă? 

 

Dl. consilier local Zarzu Ciprian Octavian – Da. Sunt aproximativ șase ani. Este o 

problemă nerezolvată.  

 

Dl. Jilcu Adrian – viceprimar cu atribuții de primar – În mod clar, se va ajunge 

și acolo.  
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Dl. președinte de ședință Roșca Sorin – Dacă mai sunt discuții? Dacă nu, declar 

închise lucrările ședinței extraordinare de astăzi! 

 


